
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 7. 12. 2020 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D. 

Hosté: doc. Mgr. Roman Novozámský, doc. Ing. MgA. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D., doc. Jurij Likin, 
Mgr. Jan Přibil, DiS., MgA. Daniela Svobodová 

 
1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 

- Informace z KR: byla otevřena otázka přechodu ze stravenkových karet na daňový paušál 
(poměrná měsíční částka by byla připisována na účet). Kolegium děkanky uvítalo toto 
řešení.  

- Paní děkanka předala slovo doc. Goliášové ohledně harmonogramu nadcházejícího 
semestru: harmonogram konce zimního semestru a letního semestru bude upravován 
podle aktuální situace, bude se o něm jednat s vedoucími kateder 16. 12., 9:30. Výstup 
z výuky komorní opery nebude v harmonogramu prozatím zahrnut. 

- Dále předala slovo prof. Petrášovi ohledně koncertní činnosti: pokyny ohledně koncertů 
musí být navázané na další opatření a budou sladěny s koncertním oddělením. Koncerty 
se budou natáčet, absolventské koncerty se budou archivovat a otázku zpřístupnění 
odkazů na streamy bude řešit pan proděkan Petráš v součinnosti s AVS a Mgr. Přibilem. 
Rozsah streamování koncertů bude projednán na schůzi s vedoucími kateder 16. 12. 
2020. 

- Vánoční koncert se bude konat 15. 12. v 17:00 v aule a bude streamován. 
- Další opatření do konce prosince budou vydávána operativně v závislosti na situaci. 
- Dobrovolné testování VŠ pedagogů, neakademických pracovníků: probíhají jednání 

ohledně refundací a dostupnosti testů. Paní děkanka by ráda podpořila všechny, kteří by 
se chtěli dobrovolně nechat otestovat. 

 
2. Oblasti působení nových úvazků ve vložené aktivitě ESF: 

- Paní děkanka na kolegiu přivítala členy nového manažerského teamu (doc. Likin, 
doc. Pešl Šilerová, doc. Novozámský, Mgr. Přibil, doc. Goliášová, MgA. Svobodová). 

- Ing. Vondráčková poprosila o projednání s hosty kolegia děkana jejich roli v systému HF, 
jejich náplň práce a informace o tom, kdo je bude řídit. 

- Ing. Vondráčková dále upozornila, že všechny aktivity nového týmu se týkají kvality a mají 
realizovat výstupy z externí evaluace. Organizačně je třeba, aby se sešel celý tým ESF 
včetně Ing. Kopecké (vedoucí projektu ESF) a Ing. Tabase, Ph.D. a aby došlo 
k podrobnějšímu projednání kompetencí a organizace celého týmu. 

- Paní děkanka informovala o tom, že obhospodaří oblasti Internacionalizace a Kvality.  
- Nástin kompetencí členů týmu: 

o Doc. Likin: komunikace se zahraničními studenty, vízová agenda (název funkce: 
Head of the agenda of foreign students). 

o Doc. Pešl Šilerová: kvalita a řízení PR. 
o Doc. Novozámský: kvalita využití technologií (komunikace s AVS), dislokace. 
o Mgr. Přibil, doc. Goliášová: systém dalšího zajišťování a průběžného hodnocení 

kvality, problematika RUV, vytvoření kvalitní a funkční databáze absolventů. 
o MgA. Svobodová: tajemník kvality, oblast marketingu. 



 

 

 

- Streamování a uchovávání koncertů po dobu mimořádného stavu: absolventské koncerty 
se budou archivovat nadále, vytvoření systému streamování by měla předcházet analýza 
a sjednocení kanálů (youtube, fb, atd.). 

 
3. Informace Ing. Vondráčkové: 

- Návrh otevření budovy HF o vánočních svátcích: do 22. 12. otevřeno dle plánu. Od 23. 
12. 2020 do 3. 1. 2021 bude budova uzavřena. 

- Vzhledem k novému způsobu přepočítávání dovolené je třeba kvůli vrátným uzpůsobit 
dobu otevření budovy HF. Paní tajemnice navrhuje následující dobu: po-pá 7:00-22:00 
(místo 6:30-22:00), so 8:00-18:00 (místo 8:00-19:00), ne 14:00-18:00 (beze změny). 

- Návrh na odevzdávání klíčů od učeben do 21:30 místo do 21:45. 
- Paní tajemnice poprosila PhDr. Lyka o spolupráci s paní děkankou ohledně odměn 

z hlediska vědy a výzkumu. 
- Dopis z KCJ: odpověď zformuluje PhDr. Lyko jménem Kolegia děkana. 
- Informovala kolegium děkana, že od 1. 1. 2021 bude na HF JAMU působit nová kolegyně 

MgA. Svobodová, na HF se tedy navýší úvazek o 1,0. Na koncertním oddělení se dále 
přesunem Mgr. Ďáskové na místo manažerky děkanátu uvolnil úvazek 0,6, na který paní 
tajemnice navrhuje Ing. Kopeckou a Ing. Tabase, Ph.D. 

 
4. Informace doc. MgA. Goliášové: 

- Přednesla kolegiu děkana ke schválení následující stipendia (vyplaceny 1. 12. 2020 ze 
Stipendijního fondu děkana (zdroj 9502) dle Stipendijního řádu čl. 7, odst. b): 

o Martin Nosek, KKI: výplata 2 × 1000 Kč za práci v listopadu a prosinci (stážové 
místo). 

o Adam Štefunko, KVHI: výplata 3 × 2000 Kč za práci v říjnu, listopadu, prosinci 
(stážové místo). 

o Markéta Ottová, KKDOR: výplata 3 × 800 Kč za práci v říjnu, listopadu, prosinci 
(SPS). 

o Radim Večeřa, KBN: výplata 1 × 800 Kč za práci v listopadu (SPS). 
 

5. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- Dne 26. 11. 2020 proběhlo on-line zasedání Ediční rady JAMU – viz samostatný zápis. 
- HF bude participovat na mezinárodním kolokviu k životu a dílu Antonína Rejchy, 

pořádaném ve dnech 9.—10. 4. 2021 (hlavním pořadatelem akce je Moravská zemská 
knihovna v Brně, partnery: Rejcha visionnaire 1770-2020, Institut de recherche en 
musicologie (Paříž), Filozofická fakulta MU). Předběžně je dohodnuta realizace koncertu 
a přednášky věnované interpretační problematice. 

- Proděkan Lyko vznesl dotaz na zohlednění programu MŠMT „Vyhlášení Programu na 
podporu strategického řízení vysokých škol pro roky 2022–2025“ do přípravy SZ JAMU 
a fakult – bude přeneseno na KR. 

 

 

 

Příští KD proběhne dne 4. 1. 2021 v 9.30. 



 

 

 

 

Zapsala     Verifikovala 

Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

     Děkanka HF 


